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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . Törvény 42.* (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Tervezi-e a kormány a pedagógusok szakkönyvvásárlási kerettámogatásána k
visszaállítását? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

Miniszter Úr oktatási bizottsági meghallgatásán kérdésemre nem adott egyértelmű
választ, ezért írásban fordulok önhöz .

Mint On előtt is ismert, 2010. december 13-án a Fidesz-KDNP kormány elvette a
pedagógusok szakkönyvvásárlási kerettámogatását . Mindez mintegy 170 ezer tanárt és azok
családját érinti negatívan, körülbelül 800 millió forintot vonva ki az oktatásból .

Mindezt azzal indokolták, hogy a pedagógusok ma már ingyen hozzáférne k
mindenhez az interneten, holott a valódi ok a megszorítás volt . Az elvonás indokolását
szakmaiatlannak és cinikusnak tartom. Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy On szerin t
egy matematikatanár miként tudja interneten keresztül megjeleníteni az általa tartott órán a
függvénytáblázatot, vagy például hogyan szemléltethet ő magyar órán egy irodalmi
szöveggyűjtemény?

Álláspontunk szerint a jelenlegi nagyon alacsony egzisztenciális és erkölcs i
megbecsülés mellett nem lehet ilyen és ehhez hasonló megszorításokkal sújtani a
tanártársadalmat . Indokolt, hogy ez a támogatás ismét rendelkezésre álljon, ezzel is növelve a
pedagógusok munkamorálját és el ősegítve hozzáférésüket a számukra szükséges – a z
interneten sok esetben nem elérhető – szakirodalomhoz .

Külön felháborító, hogy amíg a magyar társadalom tisztességesen dolgozó rétegeit a
nehéz gazdasági helyzetre való hivatkozással folyamatosan megszorítják az egymást vált ó
bal- és jobbliberális kormányok, addig különböző útvesztőkön keresztül, feleslege s
kiadásokra folynak el hatalmas összegek a 2013-as költségvetésből is .



Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat, hogy tervezi-e a kormány a
pedagógusok szakkönyvvásárlási kerettámogatásának visszaállítását ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013 . március 19.

Tisztelettel :

Ferenci Gábor
Jobbik
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